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Protokół Nr 33 /22 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

 z dnia 20 września 2022 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (Lista obecności w załączeniu). Wójt 

Gminy – J. Gołubowski, B. Masalska – Skarbnik Gminy, J. Chomczuk – Sekretarz Gminy. 

Przewodnicząca Komisji I. Maksymiuk, powitała obecnych i przedstawiła porządek obrad 

posiedzenia (4 głosy „za”), który przedstawia się następująco:   

1. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022r. oraz o 

kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał na XL sesję Rady Gminy. 

3. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy. 

4. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2022r. oraz o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I 

półrocze 2022 r. Przedstawią szczegółowo planowane dochody i zrealizowane wydatki w I pół-

roczu 2022 r. W toku dyskusji Komisja podejmowała temat wykorzystania środków finanso-

wych dotyczących gospodarki odpadami, dochodami jednostek organizacyjnych gminy tj. Sta-

nicy Kajakowej i OEE w Siemianówce.  Skarbnik Gminy poinformowała o otrzymaniu pozytyw-

nej opinii RIO w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Na-

rewka informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r. ( W załączeniu) 

Dalszych zapytań nie zgłaszano.  

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XL sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XL sesji w dniu 23 września 2022 r. 

dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

Skarbnik Gminy B. Masalska szczegółowo przedstawiła projekty uchwał, a następnie 

omówiła zgodnie z objaśnieniami zawartymi w załączniku do projektu uchwały. Członkowie 

Komisji przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane projekty uchwał. 

- określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Narewka w roku szkolnym 2022/2023 

- zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 



w szkołach prowadzonych przez Gminę Narewka; 

- określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów  

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych,  

nauczycieli przedszkoli prowadzących zajęcia w grupach mieszanych oraz zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Narewka. 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekty uchwał jw. Podejmowano temat 

zatrudnienia w SP Narewka, ilości uczniów w poszczególnych klasach. Członkowie Komisji przy 

4 głosach „za” zaopiniowali zaproponowane projekty uchwał. 

Do punktu 3-go. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy.  

 

 Wójt Gminy J. Gołubowski przedstawił informację dotyczącą stanu dróg wojewódzkiej 

tj. 687 i 688 oraz sytuacji związanej z planami inwestycyjnymi w tym zakresie.  Podkreślił, że w 

2023 roku planowana jest przebudowa drogi wojewódzkiej w Centrum Narewki. Odnośnie 

dróg powiatowych wyjaśnił, że przygotowana została dokumentacja na drogę Narewka – Stacja 

Paliw PERN, Krzywiec – Bernacki Most, wykonano nakładkę na drodze 1636B Lewkowo Stare – 

Zabłotczyzna, planowana jest do wykonania przebudowa chodników ul. Lipowej w 

Siemianówce, omówił prace wykonywane przez firmę BUDIMEX m.in. Narewka – Olchówka, 

planowane Olchówka – Nowe Masiewo. Odnośnie dróg gminnych przedstawił informacje dot. 

modernizacji drogi na Eliaszuki od drogi wojewódzkiej nr 687 do drogi powiatowej, promesie 

na realizację drogi na tzw. Dąbrowę, ze środków własnych drogi na Osowe, Siemianówka – 

Pasieki, Cieremki, cmentarz Lewkowo Nowe – Bora Zdrój. Wójt wyjaśnił, że przygotowane są 

projekty dotyczące realizacji 10 – ciu  dróg gminnych. Omówił także planowaną realizację 

inwestycji polegającej na przebudowie oświetlenia ulicznego. Podkreślił, że modernizacja dróg 

wykonywana będzie w tych miejscach, w których nie są wykonywane prace poscaleniowe. 

Wójt Gminy zwrócił także uwagę na poprawę stanu nawierzchni dróg rolniczych.  

J. Ciełuszecki zgłosił wniosek w sprawie uzupełnienia ubytków nawierzchni drogi 

wojewódzkiej nr 687 na wysokości posesji nr 54 w Plancie. Jednocześnie zgłosił wniosek w 

sprawie odkrzaczania poboczy drogi wojewódzkiej od miejscowości Tarnopol – Lewkowo Nowe 

i Lewkowo Nowe – Narewka. Podkreślił, że istniejące zakrzaczenia zwłaszcza na łukach drogi, 

bądź skrzyżowaniach z innymi drogami stwarzają zagrożenie bezpieczeństwa pojazdów i osób 

poruszających się tą drogą.  

W tym miejscu członkowie Komisji podjęli dyskusję w temacie prac poscaleniowych i  

planów na 2023 rok. 

Do punktu 4 – go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach A. Romańczuk zgłosił wyrównanie Al. Hajduka.  

E. Charkiewicz zgłosił równanie drogi na łączniku z Dąbrowy do asfaltowej wraz z 

odkrzaczaniem poboczy, wraz ze skrzyżowaniem. Kolejno zaapelował o zakup huśtawek w 

Eliaszukach na plac zabaw oraz zakup sprzętu do ćwiczeń innego rodzaju niż w Michnówce. 



Dodatkowo zgłosił malowanie elewacji w Michnówce, ustawienie numerów posesji na 

Bokowym na drodze żwirowej oraz udrożnienie przepustu na drodze Eliaszuki - Lewkowo.  

I. Maksymiuk przypomniała o zgłoszonym wniosku na zebraniu wiejskim w Lewkowie 

Starym i Nowym w sprawie ułożenia progu zwalniającego na drodze powiatowej na wysokości 

wjazdu do Ceramiki Budowlanej w Lewkowie Starym oraz zamontowania lustra zwiększającego 

widoczność na skrzyżowaniu dróg powiatowych nr DB 1637B oraz 1638B w Lewkowie Starym. 

Jednocześnie zaapelowała o oznakowanie poziome przejścia dla pieszych na wysokości 

świetlicy wiejskiej oraz Cerkwi Prawosławnej p.w. Śww. App. Piotra i Pawła w Lewkowie 

Starym. 

Wójt Gminy zabierając głos odniósł się do dokonanej wyceny nieruchomości 

Chryzanów i Wiącków na kwotę ponad 21 000 000,00 zł. Wyjaśnił, że dotyczy to powierzchni 

ok.  6 ha i 34 ha. Podkreślił, że dotychczasowy dzierżawca nadal jest zainteresowany zakupem 

niniejszych nieruchomości.  

Następnie Wójt omówił temat koncepcji „Planu Gospodarki Odpadami Województwa 

Podlaskiego na lata 2023-2028”, w którym MPO planuje na terenie gminy inwestycje 

polegające na podniesieniu rzędnej, o 3 m składowiska odpadów w Olchówce, budowie 

kompostowni odpadów, oraz budowie instalacji do termicznego przekształcania odpadów 

komunalnych i odpadów zgłoszonej przez Ceramikę Budowlana LEWKOWO Sp. z o.o. Wyjaśnił, 

że gmina nieoficjalnie otrzymała informacje, jednak wystosowany został stanowczy sprzeciw 

przeciwko takim inwestycjom do Marszałka Województwa Podlaskiego. Wójt podkreślił, że 

temat jest na bieżąco monitorowany, zbierane zostaną podpisy przeciwko takim inwestycjom.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca posiedzenia 

                       Irena Maksymiuk 


